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دیدار مهدوى کیا با برانکو
 از لج کى روش؟!

مهــدی مهدوی کيــا، اســطوره محبوب 
پرسپوليســی ها با حضور در تمرين سرخ ها با 
بازيکنان و کادرفنی اين تيم ديدار کرد. خيلی ها 
از اين حضور برداشــت کردند که مهدوی کيا 
برای مقابله با کی روش چنين کاری کرده که با 
واکنش او همراه شد: «من هيچ موقع به دنبال 
جريانات حاشيه ای نبودم. قبلا گفتم و بازهم 
تاکيد می کنم که برانکو بهترين مربی خارجی 
ايران است. رسانه ها هم به اين موضوعات دامن 
می زنند، ولی من لزومی نمی بينم به اين قضيه 
ورود کنــم. من هميشــه از تيم ملی حمايت 

کرده ام و از پرسپوليس هم حمايت می کنم.»

داد
روی
روایت 30 سال نامه نگارى بى حاصل با مسئولان تلویزیون

با تئاتر مهربان تر باشید ستاره ها در نقطه داغ!

شــهروند| ديروز روز حاشيه سازی ســتاره ها بود. 
ســتاره هايی که دونفرشان با اشــتراک خصوصی ترين 
ناگفته هايشــان با مخاطبان فضای مجازی را به يک باره 
داغ کردند و سومی هم با ادامه جنجال های اين چندوقت 

اخيرش يک بار ديگر خودش را سيبل کرد.
ازدواج شبنم خانم

ماجراهای شــنبه پرحاشيه از 
صحبت های شــبنم فرشــادجو 
آغاز شــد. جايی که در يک برنامه 
تلويزيونی روبه روی مجری نشست 
و از اشــتياقش بــه ازدواج گفت: 
«به عنوان يک خانم ٤٠ساله همه 
کاری کرده ام. ورزش، ســفررفتن و... ديگر فکر کنم برای 
ازدواج دارد دير می شــود.» فرشــادجو که  سال گذشته 
شــايعه ازدواجش با يک مرد آلمانی رسانه ای شده بود، 
در ادامه شــماری از معيارهايش برای ازدواج را توضيح 
داد و البته پشــت بندش گفت که «چنيــن مردی گير 
نمی آيد»؛ که اين قضيه يکی از دلايل هيت شدن ويديوی 

صحبت های شبنم فرشادجو در فضای مجازی بود.
زن ترين بهنوش دنيا 

ستاره بعدی بهنوش طباطبايی 
بــود که بــا انتشــار پســتی در 
ازدواج  شــايعه  اينســتاگرامش 
مجددش را در فضای مجازی داغ 
کرد. بهنوش طباطبايی در پست 
اينســتاگراميش نوشــت: «براى 
دوست داشتن تو... من زن ترينم»؛ که همين جمله کوتاه 
شعرگونه کافی  بود تا سيل تبريک ها در صفحه اين بازيگر 
جاری شود. جالب اين که چند پيج اينستاگرامی هم که 
بيشترشان فن پيج های او بودند، اين ماجرا را تأييد کردند 
تا بهنوش بعد از ماجراهای  ســال گذشــته که پرداختن 
سايت ها به زندگی شخصی اش عصبانيش کرده بود، اين بار 
خود به ميل خود رســانه ها را به خلوتش راه دهد. درباره 
اين موضوع بايد گفت که هنوز خود بهنوش طباطبايی به 

شايعه ازدواجش واکنشی نشان نداده است.
مهنازخانم عصبانی

... و می رســيم به مهناز افشار؛ 
ســتاره ای که چنــدی پيش در 
واکنش به خبر احضارش به دادگاه 
به  خاطر تبليغ يک آمپول درمان 
اعتياد گفته بــود دروغ می گويند، 
ديروز يک جنجــال مجازی ديگر 
را کليد زد. روز گذشــته بعد از اين که خبرگزاری فارس 
نوشت مهناز افشــار در دادسرای فرهنگ و رسانه متعهد 
شده تا ســخنانش را اصلاح کند؛ او توييت تازه  ای نوشت: 
«بله به دادگاه رفتم! موضوع شــکايت ممنوع بودن تبليغ 
دارو بود. خبرگزاری رسمی تيترزده مهناز افشار تعهد داده! 
تعهد چی؟ هنوز حکمی نداد ن. می خواين آدما رو تو عمل 
انجام شده قرار بدين؟ عجب! به  جای اخبار کذب درباره من 
خبر واقعی کار کنين! معلم ها، کارگران، مرگ زندانيان و 
خبر واقعی مردم...»  افشــار با اين توييــت بار ديگر مورد 
هجمه بی شمار افرادی قرار گرفت که در اين چندوقت اخير 

حتی از يکی از پست ها و توييت هايش هم نگذشته اند.

هیجان انگیز

شهروند| بردلی کوپر، بازيگر و کارگردان فيلم موفق ستاره ای متولد می شود از تأثير رابرت دنيرو در 
ساخت نخستين فيلمش گفت. کوپر با اشــاره به اين که «رابرت دنيرو او را تشويق به حرکت به سمت 
کارگردانی کرده» به  هاليوودريپورتر گفته که در جريان ساخت فيلم نامحدود (با بازی خود کوپر و دنيرو) 
اين بازيگر اسطوره ای که قهرمان زندگی بردلی کوپر است، به او توصيه کرده است به حرفه کارگردانی 
روی آورد. اين گفته دنيرو موجب شد که بردلی کوپر خيلی زود تصميم به ساخت نخستين فيلم بلند 
سينمايی اش بگيرد؛ تصميمی که البته در ماه سپتامبر گذشته بردلی کوپر از آن به  عنوان يک ريسک 

بزرگ ياد کرد.

بردلى کوپر: 
تقصیر
 رابرت دنیرو 
بود!

ره
چه

در گذشته برنامه  ای به عنوان چشم شب روشن برای تئاتر 
وجود داشت که حالا به شب های هنر تغيير نام داده است. 
اين برنامه ٦شب در هفته روی آنتن است، اما فقط يک شب 
به تئاتر اختصاص دارد. ايرج راد، رئيس هيأت مديره خانه 
تئاتر در گفت وگو با «شهروند» از تلاش ها، ديدارها و جلسات 
بی نتيجه ای حرف می زند که دراين باره با روسای سازمان 
داشــته اند: «بعد از جلســاتی که در دوره آقای لاريجانی 
با ايشان داشتيم، موافقت شد تا شبکه چهار متولی اصلی 
برنامه های تئاتر شود و شبکه های ديگر با توجه به موضوع، 
تئاترهای مرتبط پخش کنند. مدتی اين اتفاق افتاد، اما بعد 
فراموش شد. تعجب آور است که چرا سازمان برای پخش 
تئاترهای خوب احساس نياز نمی کند.» او معتقد است که 
تلويزيون، هم برای ايجاد ارتباط مردم با تئاتر موثر است، هم 

اطلاع رسانی و جلب مخاطب تئاتر.
از گلايه هنرمندان تا پاسخ صداوسيما

در روزهای گذشــته اســتارت دوباره گلايه هــا درباره 
عدم توجه به تئاتر را ستاره اسکندری زد. او گفت که تئاتر 
مورد بی مهری صداوسيماســت: «بــرای تلويزيون ايران 
خيلی بد است که شبکه های ماهواره ای برای هويت دادن 
به خودشــان و پيدا کردن جايگاه، از آن چيزی که در اين 
مملکت اتفاق می افتد، استفاده می کنند درحالی که درست، 
آن است که تلويزيون خودمان اين کار را بکند.» پيگيری 
«شهروند» از مديران صداوسيما درنهايت به محمدحسين 
رنجبران، مديرکل روابط عمومی رسانه ملی ختم می شود. 
او می گويــد که درباره تبليغات تئاتر تــا به حال صحبتی 
نشده است، چون به معنای واقعی فضای تئاتر اين قدر داغ 
نشده بود و ما به ويژه در  سال جاری است که شاهد تبليغات 
گسترده خيابانی برای تئاترها هستيم و مقداری فضا تغيير 
کرده است: «رويکرد سازمان حمايت از توليدات فرهنگی 
فاخر در چارچوب فرهنگ ايرانی-اســلامی است و برای 
تبليغات تئاتر در تلويزيــون و چارچوب ها و چگونگی آن 

بايد بررســی های دقيقی صورت گيرد. عــلاوه بر پخش 
تئاترهای توليدی قبلــی در حال توليد تئاترهای جديد با 
موضوعاتی فاخر و درچارچوب دغدغه های فرهنگی امروز 
جامعه است.» رنجبران درنهايت از برنامه های شبکه چهار 
و برنامه شب های هنر به عنوان اصلی ترين برنامه تخصصی 
تئاتر نام می برد که شــنبه ها با اجرای پيام دهکردی روی

 آنتن می رود.
نامه ای که به بخش بازرگانی ارجاع شد

ظاهرا موضوع به همين سادگی نيست و اهالی خانه تئاتر 
تلاش های جديدی را آغاز کرده اند.  شــهرام گيل آبادی، 
مديرعامل خانه تئاتر در گفت وگو با «شهروند» از نامه ای 
خبر می دهد که ١٤شــهريور ماه امســال برای رياســت 
صداوســيما نوشته اســت: «در اين نامه درخواستی برای 
تبليغات تئاتر از رسانه ملی داشتيم، اما حوزه رياست با کمال 
تعجب، نامه را به بخش بازرگانی ارجاع داد و تا حالا پاسخی 

به ما نداده اند.»

افزايش ٦٧ درصدی مخاطبان تئاتر در يک سال 
 در نامه ای که خانه تئاتر برای صداوســيما نوشــته، به 
آماری اشاره شــده است که نشــان می دهد در يک سال 
گذشته مخاطبان تئاتر نسبت به يک سال قبل ٦٧ درصد 
رشد داشته است: «اين آمار نشان می دهد که مردم کمتر به 
تلويزيون توجه می کنند و بيشتر از خانه بيرون می زنند. اين 
افزايش مخاطب تئاتر و رونق فضاهای فرهنگی برنامه ريزی 
می طلبد، درحالی که برنامه های محدودی با موضوع تئاتر 
در رسانه ملی داريم.» او معتقد است که شبکه هنرمندان 
تئاتر درحال حاضر ١٥٠ هزار نفر است، اما با شروع تبليغات 
برای آن ٥٠٠ هزار نفر را در اين رسته درگير خواهد کرد. در 
حال حاضر تئاتر های خوبی چون شاه لير، خانه برنارد آلبا، 
تن شــوری يا مثلا گذر لوطی هاشمی در تماشاخانه های 
تهران در حال اجراست اما آنطور که پيداست همچنان 
مديران صدا و ســيما قصد تبليغ، معرفی و نقد آنها را 

ندارد.

نيره خادمی| تلويزيون هيچ وقت متمايل به اهالی تئاتر نبوده اســت؛ چه آن زمان که علی لاريجانی رياست ســازمان صداوسيما را برعهده داشت و چه حالا که 
علی عسگری بر صندلی او نشسته است، همه در برابر تئاتر بی مهر بوده اند. اهالی خانه تئاتر حداقل از ٣٠ سال قبل نامه نگاری به سازمان را شروع کرده اند، تا تبليغ 
تئاتر، بررسی و تحليل آن يا پخش تله تئاتر در دستور کار سازمان قرار گيرد، و هنری که سال هاست در گوشه ای رها شده، جان بگيرد. در دوره هايی مديران کمی کوتاه 
آمده اند و حداقل پخش تله تئاتر از شبکه چهار را جدی گرفتند، مثلا تله تئاتر دکتر «فاستوس» در دهه ٧٠ چندين بار از شبکه چهار پخش شد و اتفاقا مخاطب زيادی 

هم داشت، اما بعد اين تلاش ها کمرنگ شد.

ون
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ت

دوشــنبه  26 آذر 1397 |  ســال ششم |  شــماره 1572

شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

در روزهـاى پـس از بـروز یک 
حادثـه، کودکان بـه حمایت و 
مراقبت بیشـترى نیـاز دارند. 
ممکن اسـت خیلى بترسـند 
و فشـار زیـادى به آنهـا وارد 

باشد. شـده 

کنسرت رایگان شهرام ناظرى 

شهروند| در شــرايطی که ماه هاســت ابــراز تمايل 
شــماری از خوانندگان مبنی بر برگزاری کنسرت های 
رايگان خيابانی به  جايی نرسيده و درگير کاغذبازی های 
اداری شــده اســت، ديــروز خبر رســيد که شــهرام 
ناظری در قونيه کنســرت رايگان برگزار کرده اســت. 
اين خواننده شناخته شــده موســيقی ايرانــی که در 
هفتصدوچهل و پنجمين سالگرد درگذشــت مولانا به 
رايگان در شــهر قونيه روی صحنه رفت، جزو نخستين 
خوانندگانی ا ســت که چند  ســال پيش گفته بود که 
می خواهد برای علاقه مندانی که وسع مالی يا امکان حضور 
در کنسرت های رسمی را ندارند، کنسرت رايگان برگزار 
کند. در اين کنســرت که پيش چشم سه  هزار تماشاگر 
ايرانی و ترک در مرکز کنگره سلجوقيان روی صحنه رفت، 
شهرام ناظری با اشاره به رايگان بودن اين برنامه اظهار کرد 

که همه ما ميهمان مولانا هستيم.

خبر

زلاتکو کرانچار:  «مسأله 
دروازه بــان تيــم اميد و 
عليرضــا مرزبــان يــک 
سوءتفاهم است. ما کسی را 
به عنوان  دروازه بان تستی 
دعــوت نکرديم الان شــهاب عادلــی و معراج 
اسماعيلی دروازه بانانی هستند که در اردو حضور 
دارند و  بازيکنان بســيار باتجربه ای هستند که 
رده های پايه را به صــورت منظم بالا آمدند. يک 
بازی از گلر نفت مســجد  ســليمان ديديم که او 
کيفيت قابل قبولی داشــت. ما می دانيم شرايط 
تيم ها سخت اســت و بازيکنان رقابت تنگاتنگی 
 دارند. الان دروازه بان تيــم اميد که در ذوب آهن 
عضويت دارد کيفيت مناسبی دارد. ما در تيم اميد 
تلاش می کنيم  بهترين انتخاب ها را داشته باشيم و 
مرزبان به اشــتباه متوجه صحبت های من شده 
اســت. توصيه من به مرزبان اين  است که به تيم 
خودش بپردازد و ما هم به تيم خودمان بپردازيم. »

مريم کاويانی:   «امروزه 
بازيگران براســاس تعداد 
فالوور و ميزان فعاليت خود 
در شــبکه های مجــازی 
انگار  انتخاب می شــوند. 
ســينمای امروز تصور می کند که نسبت فروش 
بليت رابطه مستقيم با تعداد فالوور يک بازيگر دارد. 
گر چه اين حضور به خود سينما ضربه ای نمی زند 

اما به معنای واقعی به هنر لطمه می زند.»

داروغه زاده:    ابراهيم 
«روال صدور پروانه ساخت 
در حال حاضــر مبتنی بر 
قانون است و اگر تغييری 
هم نياز باشــد، بايد روال 
قانونی خودش را طی کند. اختياری شدن پروانه 
ساخت موضوع تازه ای نيست و تاکنون چندين بار 
بررسی شــده است. دولت به تســهيل رويه ها و 
روزآمدســازی آنها و حذف موارد دســت وپاگير 
معتقد است. در کل از هرگونه تغييری که به نفع 

سينمای ايران باشد، استقبال خواهيم کرد.»

چشــمی:    روزبــه 
«مصدوميتــم در ديــدار با 
مراکــش، مصدوميت بدی 
برای من بود. برای من لحظه 
غم انگيزی بود چون دو بازی 
 بعدی تيم ملی با اسپانيا و پرتغال را از دست دادم. اما 
اين پشيمانی به من انگيزه دوچندان داد تا خودم را 
برای  حضور در جام ملت های آســيا آماده کنم. من 
جزيی از تيم ملی هستم و می خواستم بهترين نتيجه 
را بگيريم. واقعا  زمان بدی مصدوم شدم، اما انگيزه ای 
شد تا در ادامه مسير فوتبالی ام با قدرت ظاهر شوم. هر 
بازيکنی از زمان  کودکی در آرزوی بازی برای تيم ملی 
کشورش است. باعث خوشحالی است که من به اين 
آرزو رســيدم و برای  تيم ملی با تمــام وجودم بازی 

می کنم. » سرنوشت نامعلوم 5600 توپ لیگ برتر
توپ هاى 110 یورویى مسابقات فوتبال در گمرك گیر افتاده و این نگرانى وجود دارد که بخشى از این محموله در بازار به فروش برسد!

شهروند| ليگ برتر در شــرايطی به نيم فصل رســيد کــه از قرارداد جديد 
منعقدشــده هنوز يک توپ هم به باشــگاه های ليگ برتری و ليگ يکی داده 
نشده است. پيگيری باشــگاه ها در اين رابطه هم اصلا به نتيجه مثبتی نرسيده 
و آنها چــاره ای ندارند جز اين که بــا کمبود توپ کار خــود را پيش ببرند. در 
اين موقعيت هيچ کدام از مســئولان ســازمان ليگ برتر هم بــا وجود اين که 
قراردادشان با شرکت دربی استار خريد توپ است،  هنوز شفاف سازی درستی 
درباره اين که چرا توپ ها به ايران نرسيده، انجام نداده اند. به  هرحال اين انتظار 
وجود دارد قبل از اين که رســانه ها درباره مشــکلات به وجود آمده افشاگری 
کنند ، اين خود مديران سازمان ليگ باشند که نسبت به اتفاقات مهم به مردم 

و رسانه ها گزارش بدهند و شفاف سازی کنند.

ســازمان ليگ ابتدای فصل طبق نياز باشگاه ها تعداد ١٠ تا ١٥ توپ با توجه 
به موجودی انبار در اختيار آنها قرار داد. از آن به بعد اما به خاطر مشکلاتی که 
در ارســال توپ از آلمان به ايران به وجود آمد،  باشگاه ها نتوانستند توپ جديد 
بگيرند و در تمرينات با توپ های تقريبا استوک شــده روبه رو هســتند و گفته 
می شود برخی باشگاه ها برای برگزاری مســابقات و تمرينات حسابی بی توپ 
شــده اند. جالب تر اينجاست که برای مســابقات هم توپ سالمی که رنگ آن 

نرفته باشد، کمياب شده است.

البته اين مشکل طبق پيگيری های انجام شده قرار است 
به  زودی رفع شود و حيدر بهاروند، رئيس سازمان ليگ 

هم به کميته بازاريابی تأکيد کرده هرچه ســريع تر 
موضوع توپ های دربی اســتار را حل وفصل کنند. 
به اين ترتيب نهايتا تا دوهفتــه آينده هرطور که 
شــده، توپ های جديد بايد در اختيار باشــگاه ها 
قرار بگيــرد، البته محمد صــادق درودگر، عضو 
هيأت رئيســه ســازمان ليگ و مســئول کميته 
بازاريابی در گفت وگوی کوتاهی که با «شــهروند» 

داشــت، در اين رابطه گفت: «اين مشــکل به خاطر 
تحريم ها به وجــود آمد و چندبار تلاش برای ارســال 

محموله از طرف شــرکت دربــی اســتار بی نتيجه ماند. 
درنهايت با پيگيری  های انجام شــده ما لنج اين توپ ها به ايران 

فرستاده شد و به  زودی از گمرگ آبادان آنها را ترخيص می کنيم و به باشگاه ها 
توپ های جديد داده خواهد شد».

گفته  می شود طبق قرارداد منعقدشده شرکت دربی استار بايد در دو مرحله 
٥٦٠٠ توپ استاندارد که تازه توليد شده باشد، در اختيار سازمان ليگ فوتبال 
ايران قرار بدهد که محموله اول اين بــار همان طور که درودگر گفت، با لنج به 
بنادر جنوب کشور فرستاده شــده و در آينده ای نزديک اقدامات لازم درباره 
ورود آن به کشــور از گمرگ آبادان انجام خواهد شــد. البته مديران سازمان 
ليگ بايد به صورتی کاملا شــفاف اعلام کنند کــه محموله فعلی چند توپ را 
در برمی گيرد و مابقی توپ هايی که از دربی اســتار خريداری می شــود، چه 
زمانی به ايران خواهد رســيد. به  هرحال اگر باز هم به هــر دليلی اين توپ ها 
به  موقع وارد کشــور نشود،  بايد منتظر اعتراض شــديد تمام باشگاه ها به اين

 مسأله باشيم.

اين قرارداد برای مسابقات فصل جاری ليگ برتر به امضا رسيده و اين امکان 
وجود دارد که  سال آينده برند توپ های ليگ تغيير کند. به اين ترتيب توپ ها 
بايد به موقع به ايران برســد و در اختيار باشــگاه ها قرار بگيــرد و درباره فعل 
و انفعال مالــی تک تک اين توپ ها با توجه بــه قيمت ١١٠ يورويی که 
دارند، شفاف سازی مالی صورت بگيرد. با توجه به سپری شدن 
نيمی از فصل قطعا تعداد زيادی توپ روی دست سازمان 
ليگ باقی خواهد ماند، حتی ايــن احتمال وجود دارد 
که اين توپ ها سر از بازار آزاد دربياورند و همه انتظار 
دارند که مقامات ســازمان ليــگ از همين حالا با 
توجه بــه اتفاق عجيبی که بــرای دريافت توپ  ها 
افتاده،  فکری برای جلوگيری از اين اتفاق داشــته 
باشــند. به  هرحال يک حساب و کتاب ساده نشان 
می دهد که ٥٦٠٠ عدد تــوپ ١١٠ يورويی دربی 
استار رقم چشمگيری خواهد شــد. چيزی حدود 
٦١٦ هزار يورو! حتــی اگر ٥٠ درصد ايــن توپ ها با 
٥٠ درصد تخفيف از دربی استار خريداری شود، باز هم 

به رقم قابل توجهی می رسيم.

شــده اند. جالب تر اينجاست که برای مســابقات هم توپ سالمی که رنگ آن 

البته اين مشکل طبق پيگيری های انجام شده قرار است 
به  زودی رفع شود و حيدر بهاروند، رئيس سازمان ليگ 

هم به کميته بازاريابی تأکيد کرده هرچه ســريع تر 
موضوع توپ های دربی اســتار را حل وفصل کنند. 
به اين ترتيب نهايتا تا دوهفتــه آينده هرطور که 
شــده، توپ های جديد بايد در اختيار باشــگاه ها 
قرار بگيــرد، البته محمد صــادق درودگر، عضو 
هيأت رئيســه ســازمان ليگ و مســئول کميته 
بازاريابی در گفت وگوی کوتاهی که با «شــهروند» 

داشــت، در اين رابطه گفت: «اين مشــکل به خاطر 
تحريم ها به وجــود آمد و چندبار تلاش برای ارســال 

محموله از طرف شــرکت دربــی اســتار بی نتيجه ماند. 
درنهايت با پيگيری  های انجام شــده ما لنج اين توپ ها به ايران 

بايد به موقع به ايران برســد و در اختيار باشــگاه ها قرار بگيــرد و درباره فعل 
و انفعال مالــی تک تک اين توپ ها با توجه بــه قيمت 

دارند، شفاف سازی مالی صورت بگيرد. با توجه به سپری شدن 
نيمی از فصل قطعا تعداد زيادی توپ روی دست سازمان 
ليگ باقی خواهد ماند، حتی ايــن احتمال وجود دارد 
که اين توپ ها سر از بازار آزاد دربياورند و همه انتظار 
دارند که مقامات ســازمان ليــگ از همين حالا با 
توجه بــه اتفاق عجيبی که بــرای دريافت توپ  ها 
افتاده،  فکری برای جلوگيری از اين اتفاق داشــته 
باشــند. به  هرحال يک حساب و کتاب ساده نشان 

می دهد که 
استار رقم چشمگيری خواهد شــد. چيزی حدود 

٦١٦ هزار يورو! حتــی اگر 
٥٠ درصد تخفيف از دربی استار خريداری شود، باز هم 

به رقم قابل توجهی می رسيم.

بردلى کوپر: 
تقصیر

 رابرت دنیرو 
بود!


